
 
 

 

z  1.  zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Teplička nad Váhom,                     

konaného dňa 26.02. 2014 v Obecnom dome v Tepličke nad Váhom 

 

 

Prítomní: starosta obce, zástupca starostu, prednostka obecného úradu, hlavná kontrolórka 

obce, poslanci, zapisovateľka a hostia (viď. prezenčná listina). Zasadnutie sa začalo        

o 17.00 hod.  

 

 

Bod č. 1 – Otvorenie - schválenie programu zasadnutia 

 

 

     Zasadnutie obecného zastupiteľstva (ďalej len OZ) otvoril starosta obce Ing. Viliam 

Mrázik. Privítal prítomných poslancov a hostí. 

     Na zasadnutí bolo prítomných 8 poslancov z celkového počtu 9 poslancov. Ing. Tibor 

Mintál sa ospravedlnil. OZ bolo uznášaniaschopné. 

 

Starosta obce prečítal navrhnutý program OZ:  

             

1. Otvorenie – schválenie programu zasadnutia 

2. Voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice – určenie zapisovateľa zápisnice 

3. Plnenie uznesení z rokovania Obecného zastupiteľstva obce Teplička nad Váhom 

konaného dňa 11.12. 2013 

4. Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Teplička nad Váhom na I. 

polrok 2014 

5. Návrh na uzavretie Zmluvy o nájme č. 004/2014 medzi obcou Teplička  nad Váhom 

a Slovenským zväzom chovateľov poštových holubov 

6. Návrh na uzavretie Kúpnej zmluvy na prevod  pozemkov od Žilina Invest, s.r.o. 

7. Rôzne 

8. Diskusia 

9. Uznesenie 

10. Záver 

 

 

     Starosta doplnil za bod č. 6, bod č. 7. Informovanie o stave sporu ohľadom 

Kanalizačného zberača Teplička nad Váhom, Domom sociálnych služieb Straník.                

Za  program dal starosta hlasovať. Všetci poslanci boli za. 

  

 

Bod č. 2 – Voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice - určenie zapisovateľa 

zápisnice 

 

     Starosta určil za členov návrhovej komisie Ing. Annu Hudekovú a Štefana Smrekovského.                                                                                                                      

Za overovateľov zápisnice navrhol Mgr. Annu Ponechalovú a Ing. Petra Kolenčíka,               
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za zapisovateľku navrhol pracovníčku obecného úradu Janu Lazarovú.                                                                                                                      

Za návrh dal hlasovať. Všetci prítomní poslanci boli za tento návrh. 

 

 

Bod č. 3 – Plnenie uznesení z rokovania Obecného zastupiteľstva obce Teplička                 

nad Váhom konaného dňa 11.12. 2013 

 

8/10 – Skontrolovať financovanie a použitie financií  obecného futbalového klubu za uplynulé 

obdobie.  

     Hlavná kontrolórka obce, Ing. Eva Milová hovorila, že obecný futbalový klub (ďalej len 

OFK) nakladal s dotáciami, ktoré mu poskytla obec Teplička nad Váhom. Tieto dotácie sa 

poskytujú v súlade so zákonom č. 583/2004 o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy. 

Potom sa uzatvorila s OFK zmluva č. 1/2013 o poskytovaní dotácií na činnosť OFK a v tejto 

zmluve boli rozpracované účely, na ktoré sa dotácia poskytuje. Kontrolou sledovala, či 

poskytnuté prostriedky boli použité na ten účel, na ktorý boli určené v súlade so zmluvou       

č. 1/2013 a taktiež v súlade so Všeobecne záväzným nariadením č. 3/2008. Kontrolou dospela 

k záveru, že dotácie sa čerpali na tie účely, na ktoré boli určené. 

Pri kontrole Ing. Eva Milová spolupracovala s Ing. Annou Hudekovou a Annou Mravcovou. 

 

                                                                                                                               Úloha splnená.

  

8/11 – Stavebnej  komisii   vypracovať   stanovisko  k  žiadosti   o zmenu užívania stavby Ing. 

Antona Mrázika s manželkou. 

 

     Ing. Anton Zvarík povedal, že ohľadom stanoviska k žiadosti mali viaceré stretnutia a 

prečítal stanovisko, ktoré vypracoval Ing. arch. Maroš Mikulík. Ing. Anton Mrázik                   

s manželkou si podal na stavebný úrad žiadosť o stavebné povolenie na bufet s celoročnou 

prevádzkou. V zariadení sa nebudú podávať teplé jedlá, ani sa nebudú pripravovať studené 

jedlá. V prevádzke bude pracovať jeden zamestnanec s plným pracovným úväzkom a jeden 

sezónny zamestnanec. Ďalej prečítal všetky klady a zápory tejto prevádzky a stavebná 

komisia doporučila žiadosť o zmenu užívania stavby schváliť.  

     Starosta doplnil, že stavebný úrad už v tejto žiadosti konal a prebehlo jednanie, na ktoré 

boli prizvaní účastníci konania, ktorí nevzniesli žiadnu námietku, takže rozhodnutie o zmenu 

účelu užívania stavby bolo vydané. 

                                                                                                                               Úloha splnená.     

 

 

8/12 – Sociálnej  komisii  zaoberať  sa  situáciou  p. Ďuriakovej,  Kataríny  Šeligovej a rodiny 

Peknušovej.  

 

     Pavol Holeša, predseda sociálnej komisie hovoril, že na  zasadaniach komisie tieto 

jednotlivé podnety predniesol a nielen tieto, bolo ich oveľa viac. Čo sa týka rodiny 

Peknušovej, ich rodinná situácia je veľmi ťažká a pomohlo im veľa ľudí mnohými spôsobmi. 

Pri p. Ďuriakovej  komisia uznala  neopodstatnenosť návštevy. 

Žiadosťou o poskytnutie sociálnej pomoci od Kataríny Šeligovej sa taktiež zaoberali a 

telefonicky požiadali o doloženie dokladov, ktoré aj slečna Šeligová doložila, takže sa ďalej 

budú žiadosťou zaoberať. 

                                                                                                                               Úloha v trvaní.    
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Bod č. 4 – Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Teplička nad Váhom 

na I. polrok 2014  

 

 

      Keďže hlavná kontrolórka obce začína nové volebné obdobie, podľa zákona o obecnom 

zriadení by mali poslanci vyjadriť súhlas s jej inou zárobkovou činnosťou, ktorú vykonáva    

na Regionálnom úrade verejného zdravotníctva, kde je zamestnaná na plný úväzok. 

Starosta dal hlasovať a všetci poslanci boli za. 

  

Hlavná kontrolórka obce predniesla plán činnosti na I. polrok 2014: 

 

1. Kontrola zákonnosti, efektívnosti a účelnosti hospodárenia s financiami podľa 

rozpočtu obce priebežne v 1. polroku 2014. 

2. Vypracovanie stanoviska hlavného kontrolóra k záverečnému účtu o hospodárení obce 

v roku 2013. 

3. Kontrola hospodárenia s dotáciami príspevkových organizácií a združení v obci za rok 

2013. Samostatne OFK Teplička nad Váhom. 

4. Kontrola plnenia uznesení OZ za rok 2013. 

 

Starosta dal za prednesený plán činnosti hlasovať a všetci poslanci boli za. 

 

 

 

Bod č. 5 – Návrh na uzavretie Zmluvy o nájme č. 004/2014 medzi obcou Teplička            

nad Váhom a Slovenským zväzom chovateľov poštových holubov 

 

 

     Prednostka obecného úradu, Ing. Kasajová hovorila, že tomuto návrhu na uzavretie zmluvy 

predchádzala žiadosť o predĺženie nájomnej zmluvy pozemku, ktorý sa využíval                    

na umiestnenie unimobunky za účelom administratívnej a schôdzovej činnosti základnej 

organizácie Slovenského zväzu chovateľov poštových holubov v Tepličke nad Váhom. Táto 

zmluva bola uzatvorená dňa 30.12. 2009 a končila dňa 31.12. 2013. Takže je pripravený        

na schválenie nový návrh zmluvy, ktorá bude mať platnosť do dňa 31.12. 2014. Cena nájmu 

zostáva nezmenená a činí 1,00 € za rok. Unimobunka je umiestnená v lokalite Na rybník. 

Starosta dal hlasovať za uzavretie nájomnej zmluvy a všetci poslanci boli za. 

 

 

 

Bod č. 6 – Návrh na uzavretie Kúpnej zmluvy na prevod pozemkov od Žilina Invest, s.r.o. 

 

 

     Starosta hovoril, že túto záležitosť sme už na OZ preberali. Ide o pozemky, na ktorých sa 

nachádzajú vjazdy do spoločnosti Kia Motors Slovakia, s.r.o. Tento prevod pozemkov sme   

na OZ už aj schválili. V zmluve však nastala jedna zmena, a to v cene pozemkov. Schválili 

sme odpredaj parcely č. 1700/9 o výmere 1962 m² a parcely č.1532/1 o výmere 1471 m²        

za 1,00 €. Táto suma bola bez DPH, takže teraz sa zvýšila o 0,20 € na sumu 1,20 €. 

Starosta dal hlasovať a všetci poslanci boli za uzavretie Kúpnej zmluvy na prevod pozemkov.  
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Bod č. 7 – Informovanie o stave sporu ohľadom Kanalizačného zberača Teplička             

nad Váhom, Domom sociálnych služieb Straník                   

 

     Starosta informoval poslancov, že ide o spor, ktorý začal v roku 2010. Obec Teplička           

nad Váhom navrhla Žilinskému samosprávnemu kraju (ďalej len ŽSK), že opraví existujúci 

kanalizačný zberač, ktorý išiel z Domova sociálnych služieb Straník (ďalej len DSS) a nebol 

funkčný. Súhlas na opravu od ŽSK obec dostala, ale iba ústne, nebola podpísaná žiadna 

zmluva. Celková cena investície do opravy bola približne 98 000,00 €, ktorú obec 

dodávateľovi aj zaplatila. Keď prišlo k refakturácii, ŽSK sa k zaplateniu postavil odmietavo. 

Vyjadrili sa, že túto sumu nezaplatia, lebo nemajú  k tomu žiadny právny titul. Na základe 

tohto bývalé vedenie odmietlo pripojiť na kanalizačný zberač DSS Straník a zároveň 

kanalizáciu, ktorá už bola v správe spoločnosti SEVAK, a.s. prevzala späť pod správu obce 

Teplička nad Váhom     a DSS Straník nemal žiadnu možnosť na napojenie.  

Ďalej starosta hovoril, že po jeho nástupe do funkcie prebiehali rokovania so ŽSK. 

Kanalizačný zberač prešiel pod správu spoločnosti SEVAK, a.s., DSS sa na kanalizačný 

zberač napojil a kanalizácia plní svoj účel. Následne sme pokračovali so ŽSK v rokovaniach    

o mimosúdnom vyriešení sporu, ale k dohode nedošlo, nakoľko  rozdiel v sumách obce a ŽSK  

bol veľmi vysoký. Dodatočne vypracovaný rozpočet obce na kanalizačný zberač bol 98 

000,00 € a rozpočet ŽSK v tom čase bol 57 737,00 €. Keďže obec sa ani po niekoľkých 

sedeniach so ŽSK nedohodla, súdny spor musel pokračovať a rozhodnutím súdu bolo 

vypracovanie znaleckého posudku. Tento znalecký posudok vypracoval Ústav súdneho 

inžinierstva Žilinskej univerzity v Žiline. Trvalo to 2 roky. Suma, ktorou kanalizačný zberač 

ohodnotil Ústav súdneho inžinierstva je 41 415,00 €. Tento spor by obec chcela doviesť          

k dohode, ktorá by bola výhodná. Táto dohoda je podmienená tým, že ŽSK vykoná všetky 

kroky, ktoré budú viesť k tomu, aby investícia na Lávku pre peších a cyklistov išla z rozpočtu 

Vodohospodárskej výstavby, š.p. Táto investícia je narozpočtovaná na 450 000,00 € bez DPH. 

Takže by to bolo veľmi výhodné pre našu obec. V súčasnej dobe začali spolu súvisieť úplne 

odlišné veci. 

V zmysle uvedeného v tomto článku OZ poverilo starostu obce k mimosúdnemu rokovaniu    

so ŽSK a k rokovaniu s Vodohospodárskou výstavbou š.p.  

 

 

Bod č. 8 – Rôzne 

 

Harmonogram obecných zastupiteľstiev - starosta informoval poslancov o harmonograme 

OZ na I. polrok 2014: 

23.04. 2014 

25.06. 2014 

Je to vždy streda o 17.00 hod. 

 

Zmena schváleného rozpočtu - starosta dal slovo p. Mravcovej, ktorá predniesla poslancom 

zmenu schváleného rozpočtu na rok 2014,  ktorá prebehla rozpočtovým opatrením č. 1/2014. 

Ide o rozpočtové opatrenie podľa Z.z. 583/2004 §14, ods. 2, písm. b - povolené prekročenie 

výdavkov pri dosiahnutí vyšších príjmov.  

Jedná sa o usmernenie Ministerstva práce, sociálnych služieb a rodiny pre vedenie sociálnych 

služieb, čiže pre Domov pokoja Žofie Bosniakovej. Ide o prostriedky, ktoré neboli vyčerpané, 

pretože Domov pokoja Žofie Bosniakovej nebol po celý rok plne obsadený. Táto suma je         

9 848,17 €. Tieto prostriedky musíme zapojiť do príjmovej časti ako bežné príjmy.    

 

Starosta dal hlasovať za rozpočtové opatrenie č. 1/2014 a všetci poslanci boli za. 
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Dohoda o urovnaní - na minulom OZ bolo schválené vyplatenie finančných čiastok ohľadom 

odpredania pozemkov v časti Kúty pre nasledovných občanov: Pavol Mintál, Margita 

Mažgútová, Melánia Jakubíková, Ondrej Poljak, Anton Šimar, Dalibor Šimar, Antónia 

Valachová, Ľudmila Wolfinauová, Žofia Sňahničanová a Terézia Faragulová. Táto záležitosť 

bola podmienená podpísaním Dohody o urovnaní. Dohoda bola pripravená, prerokovaná          

s účastníkmi dohody a je prichystaná na podpis. 

Starosta dal za dohodu o urovnaní hlasovať a všetci poslanci boli za.  

  

Komplexný informačný systém - prednostka obecného úradu informovala poslancov              

o zámere zavedenia komplexného informačného systému obecného úradu zameraného            

na možnosti zlepšenia riadiacich procesov medzi jednotlivými pracoviskami úradu, na úsporu 

času a efektívnej správy údajov. Za týmto účelom bude vykonaný proces prípravy prieskumu 

trhu. 

 

18.15 hod. odišla Mgr. Ponechalová. 

  

Rekonštrukcia a modernizácia verejného osvetlenia – starosta informoval poslancov            

o verejnom obstarávaní na verejné osvetlenie. Víťazom sa stala firma Siemens. Slovenská 

inovačná a energetická agentúra potvrdila verejné obstarávanie a s víťazným uchádzačom už 

bola podpísaná zmluva. Projekt Rekonštrukcia a modernizácia verejného osvetlenia v obci 

Teplička nad Váhom bol schválený úradom pre verejné obstarávanie. V mesiaci apríl by sme 

mohli na rekonštrukcii verejného osvetlenia začať pracovať. 

  

Regulácia Dedinského potoka – starosta hovoril, že tento projekt je momentálne tesne       

pred ukončením. Víťazom sa stala firma Hastra. Teraz prebieha kompletizácia dokumentov, 

ktoré budú zaslané na úrad pre verejné obstarávanie. Zmluva s víťazným uchádzačom bude 

podpísaná až po kontrole verejného obstarávania na úrade pre verejné obstarávanie. 

 

Lávka pre peších a cyklistov - starosta povedal, že v tomto projekte podala námietku jedna  

firma a čakáme ako úrad pre verejné obstarávanie rozhodne. 

  

Úprava areálu v rámci futbalového ihriska  – starosta informoval o kompletne 

zrekonštruovaných toaletách, urobili sa nové chodníky, schody, odvodnila sa tribúna. Ďalej 

dala obec geometrickým plánom vymerať areál nad školou, aby sa mohol nanovo oplotiť, 

pretože plot už bol zničený.      

 

Zdravotné stredisko – dorábal sa interiér zdravotného strediska, kde sa ešte doobjednali 

madlá. 

 

Oblastná organizácia cestovného ruchu – starosta informoval o zasadnutí Oblastnej 

organizácie cestovného ruchu, na ktorom sa mu podarilo získať dotáciu 5 000,00 €                  

na cyklopark, ktorý sa nachádza v oblasti Rybníka. Dotácia bude použitá na spevnenie 

prístupovej komunikácie, infotabule. 

Starosta ďalej informoval, že organizácia chystá na Straníku vybudovať vyhliadku.  

Sme členmi aj Miestnej akčnej skupiny (MAS) pre Terchovskú dolinu a v rámci tejto skupiny 

sme podali projekt Leader na Považí. Ide o exkurzie, propagačné brožúry. 

Ďalší projekt je Športom k zdraviu - outdoorové fitnes zóny, ktoré by mali byť vybudované 

pri Mojši a Nezbudskej Lúčke. Na tento projekt je vyčlenená suma 78 000,00 €, spolu s 

partnerom MAS. Pre našu MAS je to 40 000,00 €. 
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 Úrad práce, sociálnych vecí a rodiny - prednostka informovala o žiadostiach, ktoré obec 

bude podávať na Úrad práce, sociálnych vecí a rodiny ohľadom získania aktivačných 

pracovníkov. 

 

Voľba prezidenta Slovenskej republiky – starosta informoval, že I. kolo volieb bude dňa 

15.03. 2014 a II. kolo dňa 29.03. 2014. Zatiaľ prebehlo stretnutie okrskových volebných 

komisií,  na ktorom boli zvolení predsedovia a podpredsedovia a všetko k voľbe prezidenta je 

pripravené.   

 

Spomienková slávnosť – starosta hovoril, že obec chystá pri príležitosti 370. výročia          

od úmrtia Žofie Bosniakovej spomienkovú slávnosť. Na slávnosti budú s obcou Teplička     

nad Váhom spolupracovať aj obec Strečno a mesto Šurany. Spomienková slávnosť sa 

uskutoční v sobotu, dňa 03.05. 2014. 

 

Revitalizácia námestia sv. Floriána – starosta povedal, že obec by chcela pripraviť proces 

architektonickej súťaže, na ktorej bude spolupracovať stavebná komisia.   

 

Výberové konanie na riaditeľa Centra voľného času (CVČ) – starosta dal slovo Ing. 

Kolenčíkovi, ktorý povedal, že prebehlo výberové konanie na riaditeľa CVČ, na ktoré sa 

prihlásili štyria záujemcovia. Členovia výberovej komisie jednohlasne zvolili za riaditeľku  

CVČ Mgr. Annu Bolčekovú, ktorá bude vo funkcii ďalších 5 rokov.  

 

Ing. Kolenčík ďalej oznámil, že sa vzdáva funkcie člena obecnej rady. 

Starosta poďakoval Ing. Kolenčíkovi za prácu, ktorú doteraz ako člen obecnej rady urobil a 

navrhol nového člena obecnej rady, Ing. Miloša Majerčíka. 

Starosta dal za nového člena hlasovať a všetci poslanci boli za. 

 

Vladimír Šeliga - žiadosť o vybudovanie verejne prístupnej obslužnej komunikácie a verejnej 

kanalizácie. V roku 2012 bývalí spoluvlastníci EKN parcely č. 2453 v k. ú. Teplička            

nad Váhom odpredali obci novo vytvorenú parcelu č. 2453/1 - orná pôda o výmere 1 500 m² 

za dohodnutú kúpnu cenu 1,00 €. V článku II. zmluvy bol zakotvený záväzok, že obec            

na predmetnej parcele vybuduje verejne prístupnú obslužnú komunikáciu s potrebnými 

inžinierskymi sieťami. Od odpredaja uplynuli už 2 roky, ale obec v tomto smere nevyvinula 

žiadnu aktivitu. Všetci noví vlastníci majú záujem na vybudovaní prístupovej cesty k ich 

pozemkom a niektorí plánujú v krátkom čase s výstavbou rodinných domov. 

Starosta povedal, že obec Teplička nad Váhom bola od začiatku súčinná a bude súčinná aj 

naďalej. Na začiatku dala obec vypracovať geometrický plán. Momentálne bolo spravené 

ďalšie zameranie, aj v súvislosti s Lávkou pre peších a cyklistov, keďže lávka sa posunula      

o 3 m. Následne budeme žiadať o vydanie územného rozhodnutia, potom sa bude pracovať    

na príprave bilancie skrývky ornice, potom musíme vyňať tento pozemok z pôdneho fondu. 

Po tomto všetkom budeme pripravovať projekty pre stavebné  povolenie -                               

na vodohospodársku stavbu a taktiež aj na komunikáciu. Takže proces je začatý a bude sa        

v ňom pokračovať.  

Pán Vladimír Šeliga povedal, že je úplne logické, keď sa bude robiť skrývka ornice, napojenie 

na elektrickú energiu a komunikácia sa bude spevňovať makadamom, aby sa spravili už aj 

kanalizačné prípojky. Ide zhruba o 200 m. Je veľmi neefektívne, aby sa to robilo na dvakrát. 

Starosta povedal, že nič iné nezostáva. Pre porovnanie pripomenul Pribinovu ulicu, ktorá je 

približne rovnako dlhá a kanalizácia s vodovodom tam stála okolo 70 000,00 € a tie 

momentálne v rozpočte obec nemá.  
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Výberové konanie na kronikárku obce - starosta informoval, že prebehlo výberové konanie 

na obecného kronikára. Výberová komisia navrhla na menovanie do tejto funkcie Mgr. 

Zuzanu Mrázikovú, ktorá splnila všetky podmienky pre zaradenie do výberového konania.  

Starosta dal za kronikárku obce Mgr. Zuzanu Mrázikovú hlasovať a všetci poslanci boli za. 

 

Reštaurovanie sochy sv. Floriána - keďže na budúci rok bude 125. výročie Dobrovoľného 

hasičského zboru, na Námestí sv. Floriána sa plánuje rekonštrukcia sochy.     

 

 

 

Bod č. 9 – Diskusia  

 

 

Ing. Kolenčík – hovoril ohľadom kontroly futbalového klubu, ktorú vykonala hlavná 

kontrolórka obce. Vedel, že budú v poriadku všetky doklady, išlo mu skôr o to, aby sa 

vyčíslilo koľko financií išlo pre OFK Teplička a koľko pre 1. FC Teplička, pretože v tom bol 

problém a toto zodpovedané nebolo. 

Hlavná kontrolórka obce povedala, že z účtovných dokladov sa nedalo zistiť, komu boli aké 

financie pridelené. To je v internej právomoci futbalového klubu ako si tie financie pridelia, 

my už do toho zasahovať nemôžeme. Financie z dotácie boli použité na to, na čo sa v zmluve 

zaviazali. 

Ďalej sa spýtal, či bude pri regulácii Dedinského potoka dokončené ústie do Kanála. 

Spomínalo sa, že je tam porušená statika.  

Starosta odpovedal, že s firmou Vestam už bolo uskutočnených veľa sedení, ale nie sú žiadne 

zápisy, ktoré sú potrebné k tomu, aby sme mohli konať ďalej. Nie je preberací protokol, potok 

nie je skolaudovaný. Projekt, ktorý bol spracovaný, nemal statiku. 

 

Ing. Majerčík – mal pripomienku k potoku, ktorý ide z hory a prechádza cez ulicu A. Hlinku. 

Treba skontrolovať rúru, ktorá ide popod cestu, pretože je tam čoraz väčšia jama. 

 

Pavol Holeša – spýtal sa, či sa robila navážka hliny v lokalite Rybník, pretože cesta tam je 

dosť zničená. 

Starosta povedal, že komunikácia je na liste vlastníctva obce a v budúcnosti sa bude 

spevňovať.  

 

Ing. Zvarík – mal pripomienku k vyvážaniu hliny z Terminálu intermodálnej prepravy, 

pretože je veľmi znečistená odbočka z ulice Ľavobrežná do našej obce.  

Starosta povedal, že už viackrát kontaktoval hlavného stavbyvedúceho a upozorní ich znova a 

taktiež aj správcu komunikácie. 

 

Štefan Smrekovský – hovoril o skládke odpadu v lokalite Sihoť. Je to na pozemku Bývalého 

urbáru, pozemkového spoločenstva, ktorý ho prenajal firme p. Majerčíka. Firma je 

momentálne v exekúcii. Tento problém bude starosta riešiť s vlastníkom pozemku. 

 

p. Nesteš – hovoril, že ešte v roku 2012 bola od viacerých občanov doručená na obec žiadosť 

ohľadom vybudovania retardéru na ulici Na španicu, nakoľko je tam veľmi nebezpečná 

dopravná situácia, áut stále pribúda a jazdia veľmi rýchlo. To isté platí aj s osvetlením na tej 

ulici a taktiež s chodníkom k tej ulici. Požaduje, aby sa urobil chodník po Fatranskej ulici       

od bytoviek Na Prosnisku aspoň po kaplnku. 
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Starosta odpovedal, že obec chce pokračovať v chodníku pre peších a cyklistov popri potoku 

až po lokalitu Bieliská, mimo hlavnú cestu, aby to bolo bezpečné. 

Ďalej starosta povedal, že obec bude riešiť celú lokalitu a chce preložiť aj kaplnku, aby bol 

lepší výjazd na Fatranskú ulicu. 

 

 

MUDr. Kolenčíková – spýtala sa p. Holešu prečo je návšteva u p. Ďuriakovej neopodstatnená. 

Či treba, aby p. Ďuriaková zaslala písomnú žiadosť. Podľa slov MUDr. Kolenčíkovej je 

naozaj veľmi chorá a zaslúžila by si sociálnu výpomoc.  

Pavol Holeša odpovedal, že p. Ďuriaková dostáva vdovský dôchodok, žije s priateľom a nemá 

informácie o tom, že by p. Ďuriaková bola chorá. MUDr. Kolenčíková povedala, že preto ju 

treba  ísť navštíviť a spýtať sa čo potrebuje. Taktiež treba ísť navštíviť aj jej ošetrujúceho 

lekára. 

 

p. Tkáčik – mal pripomienku ohľadom oslovovania "hasiči". V minulej zápisnici OZ bolo 

napísané, že hasičom sa plánuje nová budova a garáže pre autá. Pán Tkáčik povedal, že hasiči 

zbrojnicu vôbec nepotrebujú, zbrojnicu potrebuje naša obec, ktorej to vyplýva zo zákona         

č. 314/2001. Taktiež finančné prostriedky nie sú pre hasičov, ale sú na požiarnu ochranu obce. 

Ďalej hovoril, že v roku 2011 obec prenajala priestor za bývalou Sýpkou na uskladnenie 

obecnej hasičskej techniky. Úpravu priestoru robil Dobrovoľný hasičský zbor vo svojom 

voľnom čase a financovala to obec. Pán Tkáčik bol nedávno priestor pozrieť a je na ňom 

veľký neporiadok, sú tam uskladnené rôzne veci a taktiež je tam odstavený obecný traktor, 

ktorý bráni vo výjazde hasičských áut.    

 

 

Bod č. 10 – Uznesenie   

 

U Z N E S E N I E  č. 1/2014 

zo zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Teplička nad Váhom  zo dňa 26.02. 2014 

Obecné zastupiteľstvo sa na svojom zasadnutí riadilo nasledovným programom: 

 

1.   Otvorenie – schválenie programu zasadnutia 

2.   Voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice – určenie zapisovateľa zápisnice 

3.   Plnenie  uznesení  z  rokovania  Obecného  zastupiteľstva obce Teplička nad Váhom     

      konaného dňa 11.12. 2013 

4.   Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Teplička nad Váhom na I.  

       polrok 2014 

5.   Návrh na  uzavretie Zmluvy o nájme č. 004/2014 medzi obcou Teplička  nad Váhom  

       a Slovenským zväzom chovateľov poštových holubov 

6.   Návrh na uzavretie Kúpnej zmluvy na prevod  pozemkov od Žilina Invest, s.r.o. 

7.   Informovanie  o  stave  sporu  ohľadom Kanalizačného zberača Teplička  nad Váhom,  

      Domom sociálnych služieb Straník                   

8.   Rôzne 

9.   Diskusia 

10. Uznesenie 

11. Záver 
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Obecné zastupiteľstvo v Tepličke nad Váhom 

A .  Berie na vedomie     

 

1/1 –  Informáciu o prítomnosti  8  poslancov z celkového počtu 9 poslancov a konštatovanie,     

          že obecné zastupiteľstvo  je uznášaniaschopné. 

1/2 –  Informáciu hlavného kontrolóra o kontrole hospodárenia futbalového klubu. 

1/3 –  Stanovisko stavebnej komisie, ktoré vypracoval Ing. arch. Maroš Mikulík  k žiadosti    

          o zmenu účelu stavby od Ing. Mrázika. Zmena účelu stavby bola schválená. 

1/4 –  Informáciu sociálnej komisie k preskúmaniu situácie občanov – p. Ďuriakovej, Kataríny  

          Šeligovej a rodiny Peknušovej.  

1/5 –  Plán činnosti hlavného kontrolóra obce. 

1/6 –  Informáciu  o stave  sporu ohľadom kanalizačného zberača Teplička nad Váhom – DSS   

          Straník. 

1/7 –  Informáciu o pláne zasadnutí OZ na I. polrok – 23.4. 2014 a 25.6. 2014. 

1/8 –  Informáciu  prednostky  obecného  úradu  o možnosti zavedenia informačného systému      

          na obecnom úrade - prebieha prieskum trhu. 

1/9 –  Informáciu  o  ukončení  verejného  obstarávania   na  verejné  osvetlenie, ktoré vyhrala   

          firma Siemens. Predpokladané zahájenie prác je plánované v 4/2014. 

1/10 – Informáciu  o  verejnom  obstarávaní  na  projekte Regulácia dedinského  potoka, ktoré  

           vyhrala firma Hastra. 

1/11 – Informáciu o verejnom obstarávaní na projekt Lávka pre peších a cyklistov. 

1/12 – Informáciu o úprave areálu v rámci futbalového ihriska.   

1/13 – Informáciu o vyčlenení  sumy  vo  výške  5000,00  €  v rozpočte  Oblastnej organizácie    

           cestovného ruchu pre cyklopark v lokalite Rybník. 

1/14 – Informáciu o podaní projektov cez MAS Terchovská dolina. 

1/15 – Informácie o žiadostiach  na  Úrad  práce,  sociálnych  vecí  a  rodiny  o  poskytnutie   

           príspevku na podporu miestnej zamestnanosti.  

1/16 – Informáciu o konaní voľby prezidenta Slovenskej republiky. 

1/17 – Informáciu o príprave spomienkovej slávnosti pri príležitosti 370. výročia úmrtia Žofie   

           Bosniakovej. 

1/18 – Informáciu o príprave procesu revitalizácie námestia – architektonické riešenie v rámci  

           prípravy  nového územného plánu obce. 

1/19 – Informáciu o výberovom konaní na riaditeľa Centra voľného času.  

1/20 – Oznámenie Ing. Petra Kolenčíka, že nebude pokračovať vo funkcii člena obecnej rady. 

1/21 – Žiadosť  od  pána  Vladimíra   Šeligu  o  vybudovanie   verejne   prístupnej   obslužnej   

           komunikácie a verejnej kanalizácie.   

1/22 – Informáciu  o výberovom  konaní  na  obecného  kronikára – Mgr. Zuzana Mráziková. 

1/23 – Informáciu o príprave rekonštrukcie sochy sv. Floriána. 

1/24 – Pripomienky  Ing.  Kolenčíka   ohľadom   vykonanej   kontroly  vo futbalovom klube a  

            ohľadom regulácie potoka. 

1/25 – Informáciu Ing. Majerčíka o poškodení komunikácie na ulici Andreja Hlinku. 

1/26 – Informáciu p. Holešu o zlom stave cesty k bikrosovej dráhe v lokalite Rybník. 

1/27 – Upozornenie  Ing. Zvaríka  na  znečistenie  odbočky  z  Ľavobrežnej  ulice  do  obce. 

1/28 – Informáciu p. Smrekovského o skládke odpadu v lokalite Sihoť, na pozemku Bývalého   

           urbáru, pozemkového spoločenstva. 

1/29 – Požiadavky  p. Nesteša  ohľadom  urgencie  osadenia  retardéra  na  ulici  Na  Španicu,  

           ohľadom vybudovania chodníka po Fatranskej ulici.   

1/30 – Pripomienku MUDr. Kolenčíkovej ohľadom návštevy  p. Ďuriakovej. 

1/31 – Pripomienky p. Tkáčika.   
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B .  Schvaľuje 

 
1/1 – Program OZ.  

 

Hlasovanie:  

Počet hlasov:   za   8: Pavol Holeša, Ing. Anna Hudeková,   Ing. Peter Kolenčík, Ing. Miloš 

Majerčík, Mgr. Anna Ponechalová, Štefan Smrekovský, Mgr. Magdaléna Šeligová,  Ing. 

Anton Zvarík            

proti      0                   

zdržal sa hlasovania      0 

 

1/2 – Návrhovú komisiu v zložení:  Ing. Anna Hudeková a Štefan Smrekovský. 

Hlasovanie: 

Počet hlasov:   za  8: Pavol Holeša, Ing. Anna Hudeková,   Ing. Peter Kolenčík, Ing. Miloš 

Majerčík, Mgr. Anna Ponechalová, Štefan Smrekovský, Mgr. Magdaléna Šeligová,  Ing. 

Anton Zvarík            

proti      0                   

zdržal sa hlasovania      0 

 

1/3 – Overovateľov zápisnice v zložení: Mgr. Anna Ponechalová a Ing. Peter Kolenčík.     

Hlasovanie: 

Počet hlasov:   za   8: Pavol Holeša, Ing. Anna Hudeková,   Ing. Peter Kolenčík, Ing. Miloš 

Majerčík, Mgr. Anna Ponechalová, Štefan Smrekovský, Mgr. Magdaléna Šeligová,  Ing. 

Anton Zvarík            

proti       0        

zdržal sa hlasovania    0 

 

1/4 – Zapisovateľku Janu Lazarovú. 

Hlasovanie:  

Počet hlasov:   za  8:  Pavol Holeša, Ing. Anna Hudeková,   Ing. Peter Kolenčík, Ing. Miloš 

Majerčík, Mgr. Anna Ponechalová, Štefan Smrekovský, Mgr. Magdaléna Šeligová,  Ing. 

Anton Zvarík           

proti      0                                 

zdržal sa hlasovania     0     
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1/5 – Vykonávať inú zárobkovú činnosť popri výkone činnosti funkcie hlavného kontrolóra 

obce. 

 

Hlasovanie:  

Počet hlasov:   za   8:  Pavol Holeša, Ing. Anna Hudeková,   Ing. Peter Kolenčík, Ing. Miloš 

Majerčík, Mgr. Anna Ponechalová, Štefan Smrekovský, Mgr. Magdaléna Šeligová,  Ing. 

Anton Zvarík            

 proti     0         

zdržal sa hlasovania     0 

 

 

1/6 – Plán činnosti hlavného kontrolóra obce na I. polrok 2014. 

 

Hlasovanie:  

Počet hlasov:   za   8:  Pavol Holeša, Ing. Anna Hudeková,   Ing. Peter Kolenčík, Ing. Miloš 

Majerčík, Mgr. Anna Ponechalová, Štefan Smrekovský, Mgr. Magdaléna Šeligová,  Ing. 

Anton Zvarík            

 proti     0         

zdržal sa hlasovania     0 
 

 

1/7 – Uzavretie zmluvy o nájme č. 004/2014 medzi obcou Teplička  nad Váhom 

a Slovenským zväzom chovateľov poštových holubov. 

 

Hlasovanie:  

Počet hlasov:   za  8: Pavol Holeša, Ing. Anna Hudeková,   Ing. Peter Kolenčík, Ing. Miloš 

Majerčík, Mgr. Anna Ponechalová, Štefan Smrekovský, Mgr. Magdaléna Šeligová,  Ing. 

Anton Zvarík            

proti    0         

zdržal sa hlasovania: 0     
 

 

1/8 – Uzavretie Kúpnej zmluvy na prevod  pozemkov od Žilina Invest, s.r.o. 

 

Hlasovanie:  

Počet hlasov:   za   8:  Pavol Holeša, Ing. Anna Hudeková,   Ing. Peter Kolenčík, Ing. Miloš 

Majerčík, Mgr. Anna Ponechalová, Štefan Smrekovský, Mgr. Magdaléna Šeligová,  Ing. 

Anton Zvarík           

proti     0         

zdržal sa hlasovania     0 
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1/9 – zvýšenie rozpočtových príjmov vo výške 9 848,17 €. 

 

Hlasovanie:  

Počet hlasov:   za   8:  Pavol Holeša, Ing. Anna Hudeková,   Ing. Peter Kolenčík, Ing. Miloš 

Majerčík, Mgr. Anna Ponechalová, Štefan Smrekovský, Mgr. Magdaléna Šeligová,  Ing. 

Anton Zvarík            

proti   0         

zdržal sa hlasovania     0 

 

 

1/10 – zvýšenie rozpočtových výdavkov vo výške 9 848,17 €. 

 

Hlasovanie:  

Počet hlasov:   za   8:  Pavol Holeša, Ing. Anna Hudeková,   Ing. Peter Kolenčík, Ing. Miloš 

Majerčík, Mgr. Anna Ponechalová, Štefan Smrekovský, Mgr. Magdaléna Šeligová,  Ing. 

Anton Zvarík            

proti   0         

zdržal sa hlasovania     0 

 

 

1/11 –  dohodu o urovnaní uzatvorenú podľa §585 a nasl. Občianskeho zákonníka v účinnom 

znení. 

 

Hlasovanie:  

Počet hlasov:   za   8:  Pavol Holeša, Ing. Anna Hudeková,   Ing. Peter Kolenčík, Ing. Miloš 

Majerčík, Mgr. Anna Ponechalová, Štefan Smrekovský, Mgr. Magdaléna Šeligová,  Ing. 

Anton Zvarík            

proti     0         

zdržal sa hlasovania     0 

 

 

 

1/12 – Ing. Miloša Majerčíka za člena Obecnej rady. 

 

Hlasovanie:  

Počet hlasov:   za   6:  Pavol Holeša, Ing. Anna Hudeková,   Ing. Peter Kolenčík,  Štefan 

Smrekovský, Mgr. Magdaléna Šeligová,  Ing. Anton Zvarík            

proti     0         

zdržal sa hlasovania     1: Ing. Miloš Majerčík 
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1/13 –  Mgr. Zuzanu Mrázikovú do funkcie obecného kronikára. 

 

Hlasovanie:  

Počet hlasov:   za   7:  Pavol Holeša, Ing. Anna Hudeková,   Ing. Peter Kolenčík, Ing. Miloš 

Majerčík,  Štefan Smrekovský, Mgr. Magdaléna Šeligová,  Ing. Anton Zvarík            

                                             

proti     0         

zdržal sa hlasovania     0  

 

 

C . Ukladá 

 

1/1 –  Komisii  sociálnych  vecí,  rodiny  a  zdravotníctva  vykonať návštevu u p. Ďuriakovej  

           a zistiť jej sociálnu situáciu. 

  

          T: budúce zastupiteľstvo                                                       Z: komisia sociálnych vecí 

  

1/2 –  Komisii  výstavby a územného plánovania spolupracovať   na   architektonickej  súťaži      

          ohľadom  revitalizácie Námestia sv. Floriána. 

         T: rok 2014                                                                               Z: komisia výstavby 

 

D. Poveruje 

 
1/1 – Hlavného kontrolóra obce Ing. Evu Milovú k vykonaniu nasledujúcich úloh: 

 

1. Kontrola  zákonnosti,  efektívnosti a účelnosti hospodárenia s financiami podľa rozpočtu   

    obce priebežne v 1. polroku 2014. 

2. Vypracovanie  stanoviska  hlavného  kontrolóra  k záverečnému účtu o hospodárení obce  

     v roku 2013. 

3. Kontrola  hospodárenia  s dotáciami  príspevkových  organizácií  a združení v obci za rok   

     2013. Samostatne OFK Teplička nad Váhom. 

4. Kontrola plnenia uznesení OZ za rok 2013.  

 

 

1/2 –  Starostu  obce  na  mimosúdne rokovanie  s VÚC Žilina  a to v súdnom konaní vo veci   

          sporu  ohľadom  kanalizačného  zberača „Teplička nad Váhom – kanalizácia – časť od  

          šachty  Š1  po šachtu Š38 pre DDS pre dospelých Straník“ vedenom na Okresnom súde  

          Žilina pod spisovou značkou 10Cb/47/2010. 

 

1/3 – Starostu  obce  na  rokovanie  s Vodohospodárskou  výstavbou  za  účelom  uzatvorenia  

         dohody  o  prevode   práv  a  povinností  z  prípadnej  zmluvy  o  dielo  Lávka pre peších  

         a cyklistov, ktorá sa uzatvorí v budúcnosti. 
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Bod č. 11 – Záver 

 

 

    Starosta   poďakoval   prítomným   poslancom  a hosťom za účasť. Rokovanie  sa  ukončilo  

o 20.00 hodine.  

V Tepličke nad Váhom, dňa  26.02. 2014.  

 

 

Zapísala:      Jana Lazarová                     .................................................... 

                                                             

 

                                                                                       

Záznam overili: Mgr. Anna Ponechalová                         .................................................... 

                            

                           Ing. Peter Kolenčík                                ................................................... 

                                                                                                                       

    

     Ing. Beáta Kasajová, prednostka obecného úradu  ..................................                                                 

 

 

 

 

 

 

 

 

               .................................................... 

                                    Ing. Viliam Mrázik 

                                   starosta obce 


